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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Plats och tid: Laponiaporten, Porjus, kl. 11:00-17:20 

Ajourneringar: 12.05-13.00, 16.00-16.10 och 16.50-17.00 

Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande 
och tjänstgörande  Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
ersättare: Per-Jonas Parffa (MP), 2:e vice ordförande, deltar §§ 43-58 
  
                                             Stefan Lindmark (S) 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S), deltar §§ 43-   
                                             63                     
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Ann Enberg (S) 
                                             Roland Boman (FJK)           
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Kajsa Boman (FJK) 

Henrik Blind (MP)  
                                             Helen Swartling (MP) 
                                             Peter Lagerqvist Kuoljok (MP),    
                                             deltar §§ 59-69 

Birgit Meier Thunborg (M) 
         Asbjörn Thunborg (M) 
         Ronny Danielsson (M) 
         Thor-Erling Andreassen (SD)  
         Viktor Segerström (V) 

 Jéremy L´helguen (V) 
         Bengt-Åke Tuolja (SV) 
         Lars-Ivan Tuolja (SV) 
 

  
 
Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 

Per-Olof Hedström (SV), barn- och utbildningsnämndens 
ordförande, §  59 

 Anna Hövenmark (V), samhällsbyggarnämndens ordförande, § 59 
 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 24 juni 2024 
 
Paragrafer:  43 - 69 

Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)             Ann Enberg (S) 
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__________________________________________________________________________________ 

ANSLAG / BEVIS 

Organ:  Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum: 2024-06-17 

Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2024-06-25  nedtagande:  2024-07-17 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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Innehållsförteckning.  

 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 

§ 43 
Val av justerare 
 
§ 44 
Godkännande av föredragningslistan  
 

 § 45   
Avsägelser/valärenden 

 
§ 46  Dnr 2024:720  
Medborgarförslag- Gångvägen/skidspåren på södra sidan Talvatis 
 
§ 47 Dnr 2024:540 
Medborgarförslag- Jokkmokkståget 
 
§ 48 Dnr 2024:539 
Medborgarförslag- Fixa till Notuddens Camping 
 
§ 49 Dnr 2024:538 
Medborgarförslag- Översyn Jokkmokks allmänna ytor 
 
§ 50 Dnr 2024:527 
Medborgarförslag- Jokkmokks-Jokkes museum 
 
§ 51 Dnr 2024:525 
Medborgarförslag- Jokkmokks höstmarknad 
 
§ 52 Dnr 2024:523 
Medborgarförslag- Rullstolsanpassa vid Talvatis 
 
§ 53 Dnr 2024:743 
Medborgarförslag- Stigen till spegeldammen 
 
§ 54 Dnr 2024:748 
Medborgarförslag- Kvarnbäcksleden 
 
§ 55 Dnr 2024:747 
Medborgarförslag- Vollybollplanen nedanför Hotell Jokkmokk 
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§ 56  Dnr 2024:733 
Interpellation – Föreningsstöd i Jokkmokks kommun 
 
§ 57  Dnr 2024:616  

  Tertialrapport 1 för 2024 
 

§ 58  Dnr 2024:325 
  Skattesats för 2025 
 

§ 59  Dnr 2024:325 
Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 
 
§ 60  Dnr 2024:332 

  Investeringsbudgeten för 2025 
 

 § 61 Dnr 2019:491 
Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 

 
§ 62  Dnr 2024:640 

 Förslag till köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 
 

§ 63  Dnr 2017:824 
 Förslag till avbrytande av arbetet med detaljplan för Kåbdalis 1:2 
 

§ 64  Dnr 2020:946 
 Planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
 

§ 65  Dnr 2024:41 
Förslag om tillfällig avgiftsförändring för badet på Kaitumgården 
för pensionärsföreningar och föreningar som verkar inom 
området funktionshinder 
 
§ 66  Dnr 2024:593 

 Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning 
 

§ 67  Dnr 2023:125  
  Redovisning av partistöd för 2023 
 

§ 68  Dnr 2024:159  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2024 
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 § 69 
 Anmälningsärenden 
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§ 43 

Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Ann Enberg (S). 

  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 24 juni 2024. 

  

Protokoll KF 20240617
(Signerat, SHA-256 0870D5171EEC88C93F1CBA17ECEDA6631C91ABE17A6FDD861DF9DAE51E6026A7)

Sida 6 av 55



                                                                                                                            Sida 7 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 44 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  

att godkänna utsänd föredragningslista med ändringen att ärende 10 och 
11 byter plats. 

 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Jan Sjöberg (S) föreslår att ärende 10 (Förslag till köp av del av Jokkmokk 
Prästbord 1:1) och ärende 11 (Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 
10:80, Hotell Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1) på utsänd 
föredragningslista byter plats. 
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§ 45  

  Avsägelse / valärenden 
   

Kommunfullmäktige beslutar   
 

att godkänna samtliga avsägelser, 
 
att begäran en ny rösträkning från länsstyrelsen avseende uppdragen som 
ny ledamot i kommunfullmäktige efter Catharina Thuresdotter (S) och ny 
ersättare i kommunfullmäktige efter Fia Kaddik (SV) och Siv Enberg (V), 

 
att välja Eva Näslund (S) som ny ledamot i kommunstyrelsen efter 
Catharina Thuresdotter (S), 
 
att välja Monica Lundkvist (S) som ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden 
efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att välja Ingrid Metelius (S) som ny ersättare styrelsen i stiftelsen Ájtte- 
Svensk fjäll- och samemuseum efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att välja Sven Holmqvist (S) som ny ersättare i styrelsen i Norrbottens 
kommuner efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att välja Sven Holmqvist (S) som nytt ombud till förbundsfullmäktige i 
Norrbottens kommuner efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att bordlägga valen av ny ledamot i krisledningsnämnden och styrelsen i 
Polcirkeln Lappland AB efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i kommunstyrelsen efter Eva Näslund 
(S), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden efter Fia 
Kaddik (SV), 
 
att bordlägga valet av ny ledamot i Lapplands Överförmyndarnämnd efter 
Sven Holmqvist (S), 
 
att välja Jéremy L´helguen (V) som ny ersättare i socialnämnden efter Siv 
Enberg (V), 
 

Protokoll KF 20240617
(Signerat, SHA-256 0870D5171EEC88C93F1CBA17ECEDA6631C91ABE17A6FDD861DF9DAE51E6026A7)

Sida 8 av 55



                                                                                                                            Sida 9 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

att välja Torbjörn Lindgren (S) som ny ledamot i styrelsen för Jokkmokks 
Värmeverk AB efter Lars-Göran Johansson (S), 

 
att välja Jan Sjöberg (S) som ny ersättare i socialnämnden efter Kerstin 
Hellgren Tobiasson (S), 

 
att välja Siv Enberg (S) som ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sonja Mörtsell (S), samt 

 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sivert Mässing (MP). 

  ________________  
 
  Ärendet  
 

Catharina Thuresdotter (S) har avsagt sig uppdragen som ledamot i 
kommunfullmäktige, kommunstyrelsen, krisledningsnämnden, styrelsen i 
Polcirkeln Lappland AB, uppdragen som ersättare i kultur- och 
fritidsnämnden, styrelsen i stiftelsen Ájtte- Svensk fjäll- och samemuseum, 
styrelsen i Norrbottens kommuner samt ombud till förbundsfullmäktige i 
Norrbottens kommuner. 
 
Fia Kaddik (SV) har avsagt sig uppdragen som ersättare i 
kommunfullmäktige och kultur- och fritidsnämnden. 
 
Sven Holmqvist (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot Lapplands 
överförmyndarnämnd. 
 
Siv Enberg (V) har avsagt sig uppdraget som ersättare i 
kommunfullmäktige. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
socialnämnden efter Siv Enberg (V). 
 
Kommunfullmäktige har att välja ny ledamot i styrelsen för Jokkmokks 
Värmeverk AB efter Lars-Göran Johansson (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
socialnämnden efter Kerstin Hellgren Tobiasson (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sonja Mörtsell (S). 
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§ 45- fortsättning 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
S-gruppen anmäler Jan Sjöberg (S) som ny gruppledare för S efter 
Catharina Thuresdotter (S). 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Norrbottens kommuner 
Ájtte 
Jokkmokks Värmeverk AB 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Nämndssekreterare Thereze Gustafsson 
Nämndssekreterare Jana Hilding 
Nämndssekreterare Linda Nordström 
Förtroendemannamatrikeln 
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 § 46  Dnr 2024:720 

Medborgarförslag – Gångvägen/skidspåren på södra sidan 
Talvatis 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Håkan Sundqvist och Magnus 
Holmbom. 
 
Förslagsställarna anser att sträckan mellan skidstadion och Hotell 
Jokkmokks bastu skulle behövas breddas och beläggas med t.ex. grus 
 
Det finns många anledningar till det. 
-På sommarhalvåret skulle det vara lättare för människor med rullatorer 
eller att färdas på sträckan. 
-På vintern skulle det gå att göra pistning bredare så att inte gångare går 
lika mycket i skidspåren, det kan alltså vara dubbelspår. Skejt och 
promenadspår. 
-Det skulle falla mer snö i spåret i stället för i träden. 
-Vid storm eller blida undviker man en stor del av all barr som blåser ned. 
 
Vi tycker att det ska breddas minst ca 5 meter på södra sidan spåret och att 
man på den andra sidan kapar grenar som står ut långt och piskar mot 
elledningen vid oväder eller lägger sig mot ledningen när trädes är fulla 
med snö i spåret på den andra sidan. Står man idag och tittar efter den 
sträckan idag är det nästan så att grenarna går ihop från bägge sidorna. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Magnus Holmbom och Håkan Sundqvist inkommen 
2024-05-30. 

 
  
 
  

Protokoll KF 20240617
(Signerat, SHA-256 0870D5171EEC88C93F1CBA17ECEDA6631C91ABE17A6FDD861DF9DAE51E6026A7)

Sida 11 av 55



                                                                                                                            Sida 12 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

§ 46- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 47  Dnr 2024:540 

Medborgarförslag- Jokkmokkståget 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
För länge sedan fanns det ett litet tåg som gick mellan Notudden och 
Jokkmokk. Vi saknar det. 
 
Vi tycker att Jokkmokkståget ska tillbaka på gatorna. Vi tycker att 
turistbyrån kan sköta tåget och att det kan gå mellan t.ex. Notudden, Ájtte, 
Åsgård, Turistbyrån, centrum och Skabram Stugby tre gånger om dagen. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun köper in ett eltåg 
-Jokkmokks kommun bemannar tåget 
-Jokkmokks kommun tar betalt för tåget  

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-25. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 48  Dnr 2024:539 

  Medborgarförslag- Fixa till Notuddens camping 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Vi älskar Notudden, men tycker det borde vara ännu bättre. Det är bra att 
badet är gratis för det drar folk, men man kan ta betalt för mycket annat. 
 
Vi tycker att det borde finnas en bastuflotte att hyra på sommaren och att 
det borde vara ett isbad på vintern. Vi tycker att lekplatsen verkligen måste 
ses över för den är för dålig. Vi vill få tillbaka flotten som man kunde 
förflytta med hjälp av ett rep. Vi tycker att det ska finnas ett bollhav för de 
mindre barnen och en hoppkudde. 
 
Vi tycker också att det ska finnas solsängar och parasoll att hyra. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun bekostar en bastuflotte och hyr ut den 
-Jokkmokks kommun renoverar lekplatsen innan den förfaller helt 
-Jokkmokks kommun köper in och börjar hyra ut solsängar och parasoll. 
-Jokkmokks kommun fixar ett bollhav 

  -Jokkmokks kommun köper in en hoppkudden 
 

Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-25. 

 
  
 
 

Protokoll KF 20240617
(Signerat, SHA-256 0870D5171EEC88C93F1CBA17ECEDA6631C91ABE17A6FDD861DF9DAE51E6026A7)

Sida 14 av 55



                                                                                                                            Sida 15 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 48- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 49  Dnr 2024:538 

  Medborgarförslag- Översyn Jokkmokks allmänna ytor 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Vi tycker att det ser illa ut med alla släpvagnar, djurtransporter och övrigt 
som står på kommunens mark och inte på den enskildes egna fastighet. Vi 
anser att de antingen ska bort eller så ska kommunen ta ut hyra för detta. 
 
Vi vill att man åtgärdar sneda lyktstolpar, trasiga lampor, trasiga sittplatser, 
gammal skyltning till företag med mera. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun åker runt och inventerar allt som behöver åtgärdas 
och gör en plan för att åtgärda detta. 
-Jokkmokks kommun åker runt och inventerar allt som står på kommunens 
mark som inte ska stå där och ser till att detta avlägsnas. 
 
Alternativt att: 
 
Jokkmokks kommun tar ut hyra för saker som står på kommunens mark. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-25. 
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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 49- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 50  Dnr 2024:527 

  Medborgarförslag- Jokkmokks-Jokkes museum 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Det är tragiskt att Jokkes museum inte har öppet på sommaren längre. Vi 
tror inte alla förstår hur stor han faktiskt var och vad han betydde för 
många. Han fick en guldskiva, han var med i filmer, han låg på 
svensktoppen och han turnerade i USA. Han uppträdde på sjukhus och 
äldreboenden. Vi anser att museet i Porsi behöver ses över och rustas upp 
och hållas öppet på sommaren. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun ser över och rustar upp Jokkmokk-Jokkes museum 
-Jokkmokks kommun håller museet öppet under sommarmånaderna 
-Jokkmokks kommun bedriver café i museet under sommarmånaderna 
-Jokkmokks kommun marknadsför museet. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-24. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 51  Dnr 2024:525 

  Medborgarförslag- Jokkmokks höstmarknad 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Höstmarknaden har varit en bra inkomstkälla för JSK i alla år, men den blir 
bara sämre och sämre för varje år och besökarna blir färre och färre.- Det 
verkar också svårt att konkurrera med t.ex. Bodens skördemarknad som 
infaller samtidigt. 
 
Den här helgen är tidsmässigt perfekt inför kommande älgjakt. 
 
Tänk om man kunde förnya allt, behålla marknadsdelen med inträde (JSK) 
men försöka få hit mer knallare som har saker till jakt, fiske och vildmark. 
Kanske en fyrhjulingsutställning. Vildmarksmat. Föreläsningar om fiske. 
Vapenmässa. Skyttetävlingar. Knivutställning. Fisketävling för barn. 
Barntävling med inspiration från tv-programmet Wildkidz/norrlänskt 
skogstema. Matlagningstävling. Flugbindarkurs osv. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun förnyar höstmarknaden  
-Jokkmokks kommun får REKO-ringen att sälja på marknaden 
-Jokkmokks kommun involverar Skytteklubben 
-Jokkmokks kommun bjuder in norrbottniska företagare inom jakt, fiske 
och mat 
-Jokkmokks kommun marknadsför marknad/vildmarksmässan. 
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§ 51- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-24. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 52  Dnr 2024:523 

Medborgarförslag- Rullstolsanpassa vid Talvatis 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
I Sierri finns breda och fina spångar som är rullstolsanpassade, vi anser at 
det borde finnas även vid Talvatis. 
 
Vi anser att stranden och bryggorna vid Talvatis ska kunna nyttjas av 
rullstolsbundna. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun bygger rullstolsanpassade gångar till strandkanten 
-Jokkmokks kommun bygger rullstolsanpassade gångar till bryggorna 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-24. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 
 

Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 53  Dnr 2024:743 

Medborgarförslag- Stigen till spegeldammen 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Det är en jättetråkig början på den här i övrigt vackra stigen. Det är inte så 
fin vandring från typ ÅVC till den där själva skogen/stigen börjar, om man 
vill gå hela vägen. 
 
Vi tycker att man borde göra något roligt och annorlunda över det tråkiga 
stället. Inte förändra hela den tråkiga ytan, men man kunde t.ex. odla en 
grön äng som bara är 2 meter bred rakt genom det fula området och på 
den bygga en spång och ha någon typ av trädallé. 
 
Man kunde också längs med denna gröna ängstig ha några enklare 
informationstavlor som berättar om t.ex. spegeldammen eller något annat. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun bekostar och ger ÅVC i uppdrag att odla en ”grön 
äng” 
-Jokkmokks kommun bekostar och ger ÅVC i uppdrag att bygga en spång 
-Jokkmokks kommun bekostar och ger ÅVC i uppdrag att odla en trädallé. 
-Jokkmokks kommun sätter upp några informationstavlor  

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-06-10. 
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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 53- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 54  Dnr 2024:748 

Medborgarförslag- Kvarnbäckleden 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
En del av skyltarna som finns längsmed Kvarnbäcksleden är gamla och 
slitna och vi tycker att dom behöver fräschas upp. Kanske uppdateras med 
ny information. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun inventerar skyltarna längs med Kvarnbäcksleden 
-Jokkmokks kommun fixar/uppdaterar skyltarna längs med Kvarnbäckleden 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-06-10. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 55  Dnr 2024:747 

Medborgarförslag- Volleybollplanen nedanför Hotell Jokkmokk 
 

  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Volleybollplanen nedanför Hotell Jokkmokk börjar vara sliten och oanvänd. 
Vi tror att den börjar användas om man fräschar upp den och sätter dit en 
snygg skylt och lite sittplatser. 
 
Volleybollar borde kunna hyras ut genom att man swischar en slant och på 
så sätt kommer åt och får en boll i ett förråd. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun sätter upp ett volleybollnät 
-Jokkmokks kommun hyr ut volleybollar 
-Jokkmokks kommun köper in 2 bänkar och ställer ut för åskådare 
-Jokkmokks kommun sätter upp en snygg skylt 
-Jokkmokks kommun sätter upp en skylt med regler 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-06-10. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
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§ 55- fortsättning 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 56 Dnr 2024:733 

Interpellation- Föreningsstöd i Jokkmokks kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
 att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
 
Undertecknad önskar att kommunfullmäktige vid första fullmäktige efter 
sommaruppehållet redovisar en fullständig redovisning av samtliga 
föreningsstöd som utbetalas av Jokkmokks kommun. Redovisningen ska 
omfatta från vilken avdelning stödet kommer ifrån och till vilken 
verksamhet som stödet utbetalas och på vilka grunder. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Ledamoten Thor E Andreassen från Sverigedemokraterna begär en 
fullständig redovisning av alla de föreningsstöd som betalas ut av 
Jokkmokks kommun. De föreningsstöd som ges grundas på de regelverk 
som respektive styrelse/nämnd själva hanterar. 
  
Alla partier som finns i fullmäktige är genom sina samarbetskoalitioner 
representerade i alla styrelser och nämnder. Där finns också möjligheter att 
få redovisat vilka föreningsstöd som respektive förening/verksamhet 
erhåller och vilket regelverk som gäller. 
  
Om ledamoten Thor E Andreassen från Sverigedemokraterna har 
synpunkter på att föreningsstöd utbetalas felaktigt och på grunder som 
strider mot regelverket så måste ledamoten själv redovisa om han har 
upptäckt sådana brister och anmäla detta till respektive nämnd eller om 
ledamoten anser att oegentligheter förekommer så bör han polisanmäla 
detta. 
  
Med detta så förslår jag att interpellationen anses vara besvarad. 
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§ 56- fortsättning 
 
Ärendets beredning 

 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-06-16. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2024-06-03. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. 

Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen.  
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 § 57 Dnr 2024:616 
    
Tertialrapport 1 för 2024 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till socialnämnden att i samråd med kommunstyrelsen arbeta 
med att minska kostnaderna för inhyrd personal, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 

 ____________ 
 
 Ärendet 

  
Jokkmokks kommun upprättar två delårsrapporter under året. Årets första 
delårsrapport avser tidsperioden 1 januari till 30 april. Då rapporten 
behandlar fyra månader har även delårsrapporten benämningen 
tertialbokslut (T). 
 
Innehållet i den första delårsrapportens förvaltningsberättelse är mindre 
omfattande än delårsrapport två och årsredovisningen. Delårsrapporten 
behandlar inte kommunkoncernen. I övrigt tillämpas 
samma redovisningsprinciper som vid års- och delårsbokslut som följer 
gällande lag (LKBR) och 
normering (RKR). 
 
För perioden januari till och med april uppgår resultatet till – 6 230 tkr, 
vilket är ett lägre resultat än samma period föregående år (5 654). 
Kostnadsökningen uppgår till 16 197 tkr under perioden med ett 
intäktstapp om – 1 376 kr. 
 
Jokkmokks kommun uppvisar ett prognostiserat underskott om -313 tkr för 
2024 års verksamhet som utgör – 0,1 procent av skatter och bidrag. Det 
prognostiserade resultatet är en förbättring gentemot 
än 2023 års bokslutsresultat om – 8 811 tkr. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 51. 
Tertialrapport 1 för 2024. 
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§ 57- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Kommunchef Lars Eriksson 
Ekonomichef Axel Landström 
Socialchef Björn Wäst 
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 § 58 Dnr 2024:325 
  

Skattesats för 2025  

Kommunfullmäktige beslutar  
 
att fastställa skattesatsen för 2025 till 22,95 kr per skattekrona. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2025 innan november 
månads utgång. För 2024 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 52. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 59 Dnr 2024:325  
       

Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att återremittera ärendet på grund av behov av en fördjupad genomlysning 
av budgetarbetet för en budget i balans. 
__________ 

 
Reservationer 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 

 
Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2025 och en budgetprognos för åren 2026 och 2028. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet 
bryts under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den 
senaste femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter 
och bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen för 
att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: - Förskola - Fritidshem - 
Grundskola - Gymnasieskola - Individ och familjeomsorg – Äldreomsorg. 
Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. avvikelser för 
sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 
 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv trend. 
Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden är 
slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 

 
Ett förslag till budgetramar har arbetats fram. 
 
Budgetramar för 2025: 
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§ 59- fortsättning 
 
Kommunstyrelsen: 110 156   
                                                  
Barn- och utbildningsnämnden:   91 637                                          
Socialnämnden: 150 937                                                         
Samhällsbyggarnämnden:   15 705                                           
Kultur- och fritidsnämnden:   15 631                                       
Avskrivningar:   21 121 
Avskrivningar i nettoramar:  -21 121 
Verksamhetens Nettokostnader: 384 066                                 
            
Årets budgeterade resultat :    -4 026 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 53. 
Budget för 2025 och strategisk plan för 2025-2027. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Henrik Blind (MP) yrkar, med instämmande av Roland Boman (FJK) och 
Viktor Segerström (V), på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Jan Sjöberg (S) yrkar, men instämmande av Birgit Meier Thunborg (M), på 
återremiss av ärendet på grund av behov av en fördjupad genomlysning av 
budgetarbetet för en budget i balans. 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) yrkar på återremiss av ärendet för att erhålla 
ett bättre beslutsunderlag inför kommande budget 2025. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet. 
Varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska avgöra 
ärendet idag röstar ja och den som vill att kommunfullmäktige ska 
återremittera ärendet röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 22 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
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§ 59- fortsättning 
 
12 röster för ja och 10 röster för nej. 
 
Ordförande prövar sedan Sjöbergs (S) och Andreassens (SD) återremiss 
yrkanden mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutat att 
återremittera ärendet i enlighet med Sjöbergs (S) återremissyrkande. 
 
Ajourneringar 
 
Mötet ajourneras kl. 16.00-16.10 under ärendets behandling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Kopia till 
Budgetberedningen 
Kommunchef Lars Eriksson 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 60 Dnr 2024:332 
 

Investeringsbudgeten för 2025 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att gatukontoret, IT-funktionen och Jokkmokks Värmeverk AB samordnar 
grävningar i vägar och gator så mycket som möjligt, 
 
att i övrigt anta förslaget till investeringsbudget. 

 ____________ 
  

Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 
 
Verksamheterna har fått inkomma med sina investeringsförslag för 2025 
(tkr). 
 
Kommunstyrelsen 
 
Verksamhetsfastigheter:  19 000  
 
Affärsfastigheter:    2 900       
 
Gator och vägar:    1 500       
 
Återvinningscentralen:    3 900    
 
Ledningar:   2 800 
 
VA:     22 500                 
       
Städpool och Matpol:       200       
 
IT- och e-funktionen:       450 

 
Barn- och utbildningsnämnden      460        
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§ 60- fortsättning 
 

Samhällsbyggarnämnden      650       
 
Kultur- och fritidsnämnden      200 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 54. 
Förslag till investeringsbudget. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) yrkar, med instämmande av Roland Boman (FJK), på 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) yrkar, med instämmande av Birgit Meier 
Thunborg (M), på återremiss av ärendet, av ärendet då 
investeringsbudgeten som presenterats har stora brister eftersom 
investeringsvolymen inte är på den nivån som kommer att täcka 
kostnaderna för bla skolan i Vuollerim och reningsverket i Kvikkjokk. 
Projektet skolan i Vuollerim saknar en fullständig finansiering på uppemot 
7 miljoner kr. Reningsverket Kvikkjokk där bör investeringen uppgraderas 
med ca 4 miljoner kr. Därför bör investeringsbudgeten utökas med totalt 
11 miljoner kr inför 2025. 
 
Röstning 

 
Ordförande prövar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras idag. 
 
Ordförande prövar därefter om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige besluta så. 
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§ 60- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Barn- och utbildningsnämnden 
Samhällsbyggarnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Ekonomichef Axel Landström 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
IT-chef Bertil Nordqvist 
Gatuchef Conny Öhman 
Kost- och städchef Marianne Yngvesson 
Ekonom Ingela Ström Eriksson 
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 § 61 Dnr 2019:491  
 
Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

 att återremittera ärendet för att förhandla fram ett högre försäljningspris 
 __________ 
  

Reservationer 
 
FJK-ledamöterna anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
MP-ledamöterna och SV-ledamöterna reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet  
 
Samhälls- och infrastrukturfunktionen lät i samband med att frågan om 
försäljning blev aktuell under år 2019 låtit göra en besiktning och 
värdering/värdeutlåtande av fastigheten Jokkmokk 10:80, Hotel Jokkmokk. 
I och med en utdragen process och en pandemi så har affären av olika 
anledningar dragit ut på tiden. En reviderad värdering gjordes därav i slutet 
av år 2023.  
 
Hotel-fastigheten stod och står fortsatt inför ett renoveringsbehov, 
samtidigt som det krävs en anpassning för mer aktivitetsbasserad 
besöksnäring. Som hyresvärd är fastighetsägaren åtagen att hålla en status 
på lokalerna som möjliggör en förstklassigt Hotel. Det innebär i 
förlängningen att Jokkmokks kommun som fastighetsägare kommer att ha 
utmaningar att upprätthålla sitt åtagande utan att reinvesteringar  
genomförs. En reinvestering kan i ett senare skede delvis hanteras genom 
avtalsförhandling. Renoveringsbehovet beräknas vara på över 25 mkr i 
dagens värde, grundat på byggkompetens renoveringskalkyl från 2018. 
 
I föregående diskussioner har det framkommit tre alternativ för 
fastighetens framtid. Det tredje alternativet är ej ett troligt alternativ utan 
föregående omförhandling av hyresavtal och troligt genomförande av 
reinvesteringar för att först uppfylla gällande avtal.  

 
1. Nuvarande fastighetsägare investerar, utvecklar och förhandlar 

framtida hyresavtal i syfte att upprätthålla sitt åtagande som hyresvärd. 
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§ 61- fortsättning 
 

2. Fastigheten säljs till befintlig hyresgäst som i sin tur säkrar framtida 
satsningar. 
 

3. Att om nuvarande hyresgäst ej vill köpa fastigheten ställa ut den på 
öppna marknaden till försäljning. Nuvarande hyresgäst har 
besittningsrätt och följer med affären med avtalade rättigheter och 
skyldigheter.  

 
 Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår: 

 
- att sälja fastigheten Jokkmokk 10:80 till en summa av 12 400 000 kr, 
- att arrendera ut mark till Hotel Jokkmokk AB, söder om fastigheten 

Jokkmokk 10:80 ned mot sjön Talvatis (ca 6000 m2), med undantag för 
befintlig gångväg/elljusspår. 

- att sälja del av Kyrkostaden 1:1 (cirka 3400 m2) för 100 000 kr till Hotel 
Jokkmokk AB 

- att berörda arrendatorer erbjuds ersättningsmark inom Forsnäs 
industriområde, 

- att köparen står för kostnader för fastighetsreglering 
- att besluta att kommunen ställer sig positiv till att nya fastighetsägaren 

vill studera hur byggbar mark kan utökas. 
 
 Ärendets beredning 
  

Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 58. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-31. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) yrkar, med instämmande av Roland Boman (FJK) och 
Thor-Erling Andreassen (SD),  på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Birgit Meier Thunborg (M) yrkar med instämmande av Jan Sjöberg (S) på 
återremiss av ärendet för att förhandla fram ett högre försäljningspris. 
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  § 61- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet. 
Varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska avgöra 
ärendet idag röstar ja och den som vill att kommunfullmäktige ska 
återremittera ärendet röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 22 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
12 röster för ja, 9 röster för nej och en röst som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat återremittera ärendet i 
enlighet med Meier Thunborgs (M) yrkande. 
 
Ajourneringar 
 
Mötet ajourneras kl. 16.50-17.00 under ärendets behandling. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Kommunchef Lars Eriksson 
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 § 62 Dnr 2024:640 
 

Förslag till köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att återremittera ärendet för att få en bättre genomgång av de ekonomiska 
resurserna och nyttan av ett köp. 

 

 
Ärendet 

 
Område på ca 74 ha föreslås att förvärvas av Svenska Kyrkan och överförs 
från fastigheten Jokkmokks prästbord 1:1 till Kvarnbo 1:1. Syftet med 
affären är att på lång sikt säkra det område som är viktigt ur perspektivet 
att främja tätortsnära aktiviteter och friluftsliv. I och med affären så säkrar 
kommunen möjligheten att utveckla de befintliga anläggningarna i området 
och att i framtiden ha möjlighet att tillföra nya satsningar och nya värden 
för tätortsnära aktiviteter och rekreation.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att förvärva föreslagen del av Jokkmokks Prästbord 1:1 av Svenska Kyrkan 
till ett belopp av 3 500 000 kr i syfte att säkra rekreationsområden. 

 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 62. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-19. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP),  på 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Eva Näslund (S) yrkar, med instämmande av Birgit Meier Thunborg (M), på 
återremiss av ärendet för att få en bättre genomgång av de ekonomiska 
resurserna och nyttan av ett köp. 
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  § 62- fortsättning 
 
  Röstning 

 
Ordförande prövar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet. 
Varvid röstning begärs. 

 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska avgöra 
ärendet idag röstar ja och den som vill att kommunfullmäktige ska 
återremittera ärendet röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 22 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
13 röster för ja och 9 röster för nej. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat återremittera ärendet i 
enlighet med Näslunds (S) yrkande. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 63 Dnr 2017:824 
 

Förslag till avbrytande av arbetet med detaljplan för Kåbdalis 
1:2 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avbryta detaljplanearbetet avseende detaljplan för Kåbdalis 1:2. 

 

 
Ärendet 

 
Hasseltornet AB ansökte 2017-08-11 om planbesked för att möjliggöra 
exploatering av den privatägda fastigheten Kåbdalis 1:2 för bostäder i form 
av parhus och villor. Kommunfullmäktige beslutade 2017-10-30 att inleda 
planläggning av Kåbdalis 1:2. Samhälls- och infrastrukturfunktionen föreslår 
Kommunfullmäktige att besluta om att avbryta detaljplanearbetet 
avseende Detaljplan för Kåbdalis 1:2 utifrån följande skäl: 
  

• Det kan inte säkerställas att ett genomförande av detaljplanen inte 
kan komma att påverka grundvattentäkten.   

• Den miljökonsekvensbeskrivning som är gjord saknar tydliga 
bedömningsgrunder  

• Det saknas underlag som visar på att detaljplanen går att 
genomföra utifrån detaljplanens syfte och de förutsättningar som 
finns inom planområdet  

• Konsekvensbedömningar i planbeskrivning och 
miljökonsekvensbeskrivning korrelerar inte med de bestämmelser 
som finns på plankartan. Därav saknas grund för de 
ställningstaganden som är gjorda.   

 
Planarkitekt Matilda Johansson föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att avbryta detaljplanearbetet avseende detaljplan för Kåbdalis 1:2. 

 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 61. 
Tjänsteskrivelse från planarkitekt Matilda Johansson daterad 2024-05-06. 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-10-30, § 65. 
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§ 63- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Matilda Johansson 
 

 

Protokoll KF 20240617
(Signerat, SHA-256 0870D5171EEC88C93F1CBA17ECEDA6631C91ABE17A6FDD861DF9DAE51E6026A7)

Sida 44 av 55



                                                                                                                            Sida 45 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 64 Dnr 2020:946 
 

Planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta planeringsstrategin. 

 

 
Ärendet 

 
Sedan 1 april 2020 ska varje kommun ta fram en planeringsstrategi senast 
24 månader efter ett ordinarie val. Syftet med planeringsstrategin är att 
bidra till en mer kontinuerlig översiktsplanering för att hålla 
översiktsplanen aktuell. Kommunen ska därför ta ställning till ändrade 
planeringsförutsättningar av betydelse för översiktsplanens aktualitet samt 
kommunens fortsatta arbete med översiktsplanering. I planeringsstrategin 
ska kommunen även bedöma översiktsplanens användbarhet och i vilken 
utsträckning den är vägledande i efterföljande planering och lovärenden.  
Jokkmokks kommuns översiktsplan består av två delar. Dels gällande 
kommunomfattande översiktsplan från 2011, dels ett tematiskt tillägg för 
landsbygdsutveckling i strandnära lägen (LIS) från 2021.  
 
Sammanfattningsvis bedöms gällande kommunomfattande översiktsplan i 
sin helhet fortsatt vara tillräckligt aktuell för att ge en god vägledning i 
plan- och lovärenden. Det finns däremot områden och ställningstaganden 
som behöver ses över och revideras. De gäller bland annat klimat, 
riksintressen, energi, rennäring och näringsliv samt markanvändning i vissa 
orter. Gällande tematiskt tillägg, LIS-planen, bedöms fortsatt vara aktuell.  
Även om översiktsplanen övergripande bedöms som aktuell och ge god 
ledning behöver delar arbetas om och förtydligas för att hållas aktuell 
utifrån nya planeringsunderlag, lagstiftning och markanvändningsbehov. 
Sedan 2021 pågår därför arbete med att ta fram ny kommunomfattande 
översiktsplan. Förslag till ny översiktsplan bedöms gå ut på samråd vintern 
24/25.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår att 
anta planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 64. 
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§ 64- fortsättning 
 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-28. 
Förslag till planeringsstrategi daterad 2024-05-08. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Matilda Johansson 
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 § 65 Dnr 2024:41 
 

Förslag om tillfällig avgiftsförändring för badet på 
Kaitumgården för pensionärsföreningar och föreningar som 
verkar inom området funktionshinder 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att den tillfälliga avgiften sätts till 100 kronor per timme, maximalt 3 
timmar per vecka och förening, för pensionärsföreningar och föreningar 
som verkar inom området funktionshinder. 

 

 
Ärendet 

 
Ordförande för kultur- och fritidsnämnden har i väntan på kultur- och 
fritidsnämndens beslut initierat ett ärende om att införa en tillfällig 
avgiftsändring för hyra av badanläggningen vid Kaitumgården för 
pensionärsföreningar/föreningar som verkar inom området funktionsrätt. 
Ordförande föreslår att den tillfälliga avgiften sätts till 100 kronor per 
timme i enlighet med tjänstepersonförslaget som presenterades för kultur- 
och fritidsnämnden den 20 mars. 
 
Inom kultur- och fritidsnämnden pågår en översyn av hyresavgifter för 
kommunalt ägda idrottsanläggningar. Nämnden fick ett 
tjänstepersonsförslag presenterat 2024-03-20 och beslutade att uppdra till 
förvaltningen att bearbeta förslaget för att ta upp frågan igen vid 
kommande nämndssammanträde. Efter ett nämndbeslut kan ett förslag 
presenteras för kommunfullmäktige, vilket innebär att beslut om 
förändrade avgifter kan fattas tidigast i om ungefär ett halvår.  
 
Frågan om hyresavgift för Kaitum har även aktualiserats genom ett 
medborgarförslag som inkom 2023-03-17 från Karin Höög, Margaretha 
Danielsson m.fl. Medborgarförslaget var att föreningar som hyr 
Kaitumbassängen inte ska betala mer i hyra än för Östra simhall. Kultur- 
och fritidsnämnden besvarade medborgarförslaget 2024-03-20, § 15, med 
information om pågående översyn, och att förslaget om lägre avgifter för 
pensionärsföreningar kommer att beaktas i denna.  
 
Föreningar betalar i dagsläget 200 kronor i timmen för att hyra badet på 
Kaitumgården. Privatpersoner och företag betalar 450 kronor i timmen.   
 

Protokoll KF 20240617
(Signerat, SHA-256 0870D5171EEC88C93F1CBA17ECEDA6631C91ABE17A6FDD861DF9DAE51E6026A7)

Sida 47 av 55



                                                                                                                            Sida 48 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

§ 65- fortsättning 
 
Det förslag som presenterades för kultur- och fritidsnämnden 2024-03-20  
innefattade bland annat att pensionärsföreningar och föreningar som 
verkar inom området funktionsrätt istället för 200 kronor per timme får en 
avgift om 100 kronor per timme. 

    
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 69. 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 2024-05-
06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandlin 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind 
Författningssamlingen 
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 § 66 Dnr 2024:593 
 

Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen 
och motioner, samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Från och med 
2008 har kommunfullmäktige möjligheten att uppdra till en nämnd att 
besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, 
samt även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av 
en nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. Resultatet 
efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre motioner 
och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 
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§ 66- fortsättning 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 

 
Att lägga redovisningen till handlingarna. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 73. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-05-
07. 
Redovisning medborgarförslag och motioner under beredning. 
 

 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

Ann Enberg (S) yrkar, med instämmande av Viktor Segerström (V) och 
Asbjörn Thunborg (M) på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samtliga remissinstanser 
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§ 67 Dnr 2023:125   

Redovisning partistöd 2023 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att godkänna inkomna redovisningar. 
 ____________ 
 

Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att redovisningar från FJK, MP, S, SV och V kommit 
in till dagens möte. Samtliga partier har därmed redovisat sitt partistöd för 
2023. 

 
Ärendets beredning 
 
Inkomna redovisningar från FJK, MP, S, SV och V. 
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§ 68  Dnr 2024:159  

Utbetalning av partistöd för 2024 
 

 Kommunfullmäktige beslutar  
 

att betala ut följande partistöd för 2024: 
 
S:   79 000 kr 
FJK:   56 000 kr 
MP:   56 000 kr  
SV:             33 000 kr 
V:               33 00 kr 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2023 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2024-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2024. Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd 
utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 

 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-02-
08. 
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§ 68- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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  § 69 
 
  Anmälningsärenden 

 
Kommunfullmäktige beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 

  
  Inga inkomna anmälningar. 
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Plats och tid: Laponiaporten, Porjus, kl. 11:00-17:20 


Ajourneringar: 12.05-13.00, 16.00-16.10 och 16.50-17.00 


Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande 
och tjänstgörande  Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
ersättare: Per-Jonas Parffa (MP), 2:e vice ordförande, deltar §§ 43-58 
  
                                             Stefan Lindmark (S) 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S), deltar §§ 43-   
                                             63                     
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Ann Enberg (S) 
                                             Roland Boman (FJK)           
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Kajsa Boman (FJK) 


Henrik Blind (MP)  
                                             Helen Swartling (MP) 
                                             Peter Lagerqvist Kuoljok (MP),    
                                             deltar §§ 59-69 


Birgit Meier Thunborg (M) 
         Asbjörn Thunborg (M) 
         Ronny Danielsson (M) 
         Thor-Erling Andreassen (SD)  
         Viktor Segerström (V) 


 Jéremy L´helguen (V) 
         Bengt-Åke Tuolja (SV) 
         Lars-Ivan Tuolja (SV) 
 


  
 
Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 


Per-Olof Hedström (SV), barn- och utbildningsnämndens 
ordförande, §  59 


 Anna Hövenmark (V), samhällsbyggarnämndens ordförande, § 59 
 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 24 juni 2024 
 
Paragrafer:  43 - 69 


Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)             Ann Enberg (S) 
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__________________________________________________________________________________ 


ANSLAG / BEVIS 


Organ:  Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum: 2024-06-17 


Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2024-06-25  nedtagande:  2024-07-17 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 


§ 43 
Val av justerare 
 
§ 44 
Godkännande av föredragningslistan  
 


 § 45   
Avsägelser/valärenden 


 
§ 46  Dnr 2024:720  
Medborgarförslag- Gångvägen/skidspåren på södra sidan Talvatis 
 
§ 47 Dnr 2024:540 
Medborgarförslag- Jokkmokkståget 
 
§ 48 Dnr 2024:539 
Medborgarförslag- Fixa till Notuddens Camping 
 
§ 49 Dnr 2024:538 
Medborgarförslag- Översyn Jokkmokks allmänna ytor 
 
§ 50 Dnr 2024:527 
Medborgarförslag- Jokkmokks-Jokkes museum 
 
§ 51 Dnr 2024:525 
Medborgarförslag- Jokkmokks höstmarknad 
 
§ 52 Dnr 2024:523 
Medborgarförslag- Rullstolsanpassa vid Talvatis 
 
§ 53 Dnr 2024:743 
Medborgarförslag- Stigen till spegeldammen 
 
§ 54 Dnr 2024:748 
Medborgarförslag- Kvarnbäcksleden 
 
§ 55 Dnr 2024:747 
Medborgarförslag- Vollybollplanen nedanför Hotell Jokkmokk 
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§ 56  Dnr 2024:733 
Interpellation – Föreningsstöd i Jokkmokks kommun 
 
§ 57  Dnr 2024:616  


  Tertialrapport 1 för 2024 
 


§ 58  Dnr 2024:325 
  Skattesats för 2025 
 


§ 59  Dnr 2024:325 
Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 
 
§ 60  Dnr 2024:332 


  Investeringsbudgeten för 2025 
 


 § 61 Dnr 2019:491 
Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 


 
§ 62  Dnr 2024:640 


 Förslag till köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 
 


§ 63  Dnr 2017:824 
 Förslag till avbrytande av arbetet med detaljplan för Kåbdalis 1:2 
 


§ 64  Dnr 2020:946 
 Planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
 


§ 65  Dnr 2024:41 
Förslag om tillfällig avgiftsförändring för badet på Kaitumgården 
för pensionärsföreningar och föreningar som verkar inom 
området funktionshinder 
 
§ 66  Dnr 2024:593 


 Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning 
 


§ 67  Dnr 2023:125  
  Redovisning av partistöd för 2023 
 


§ 68  Dnr 2024:159  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2024 
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 § 69 
 Anmälningsärenden 
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§ 43 


Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Ann Enberg (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 24 juni 2024. 
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 § 44 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  


att godkänna utsänd föredragningslista med ändringen att ärende 10 och 
11 byter plats. 


 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Jan Sjöberg (S) föreslår att ärende 10 (Förslag till köp av del av Jokkmokk 
Prästbord 1:1) och ärende 11 (Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 
10:80, Hotell Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1) på utsänd 
föredragningslista byter plats. 
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§ 45  


  Avsägelse / valärenden 
   


Kommunfullmäktige beslutar   
 


att godkänna samtliga avsägelser, 
 
att begäran en ny rösträkning från länsstyrelsen avseende uppdragen som 
ny ledamot i kommunfullmäktige efter Catharina Thuresdotter (S) och ny 
ersättare i kommunfullmäktige efter Fia Kaddik (SV) och Siv Enberg (V), 


 
att välja Eva Näslund (S) som ny ledamot i kommunstyrelsen efter 
Catharina Thuresdotter (S), 
 
att välja Monica Lundkvist (S) som ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden 
efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att välja Ingrid Metelius (S) som ny ersättare styrelsen i stiftelsen Ájtte- 
Svensk fjäll- och samemuseum efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att välja Sven Holmqvist (S) som ny ersättare i styrelsen i Norrbottens 
kommuner efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att välja Sven Holmqvist (S) som nytt ombud till förbundsfullmäktige i 
Norrbottens kommuner efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att bordlägga valen av ny ledamot i krisledningsnämnden och styrelsen i 
Polcirkeln Lappland AB efter Catharina Thuresdotter (S), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i kommunstyrelsen efter Eva Näslund 
(S), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden efter Fia 
Kaddik (SV), 
 
att bordlägga valet av ny ledamot i Lapplands Överförmyndarnämnd efter 
Sven Holmqvist (S), 
 
att välja Jéremy L´helguen (V) som ny ersättare i socialnämnden efter Siv 
Enberg (V), 
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att välja Torbjörn Lindgren (S) som ny ledamot i styrelsen för Jokkmokks 
Värmeverk AB efter Lars-Göran Johansson (S), 


 
att välja Jan Sjöberg (S) som ny ersättare i socialnämnden efter Kerstin 
Hellgren Tobiasson (S), 


 
att välja Siv Enberg (S) som ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sonja Mörtsell (S), samt 


 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sivert Mässing (MP). 


  ________________  
 
  Ärendet  
 


Catharina Thuresdotter (S) har avsagt sig uppdragen som ledamot i 
kommunfullmäktige, kommunstyrelsen, krisledningsnämnden, styrelsen i 
Polcirkeln Lappland AB, uppdragen som ersättare i kultur- och 
fritidsnämnden, styrelsen i stiftelsen Ájtte- Svensk fjäll- och samemuseum, 
styrelsen i Norrbottens kommuner samt ombud till förbundsfullmäktige i 
Norrbottens kommuner. 
 
Fia Kaddik (SV) har avsagt sig uppdragen som ersättare i 
kommunfullmäktige och kultur- och fritidsnämnden. 
 
Sven Holmqvist (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot Lapplands 
överförmyndarnämnd. 
 
Siv Enberg (V) har avsagt sig uppdraget som ersättare i 
kommunfullmäktige. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
socialnämnden efter Siv Enberg (V). 
 
Kommunfullmäktige har att välja ny ledamot i styrelsen för Jokkmokks 
Värmeverk AB efter Lars-Göran Johansson (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
socialnämnden efter Kerstin Hellgren Tobiasson (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sonja Mörtsell (S). 
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§ 45- fortsättning 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
S-gruppen anmäler Jan Sjöberg (S) som ny gruppledare för S efter 
Catharina Thuresdotter (S). 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 


 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Norrbottens kommuner 
Ájtte 
Jokkmokks Värmeverk AB 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Nämndssekreterare Thereze Gustafsson 
Nämndssekreterare Jana Hilding 
Nämndssekreterare Linda Nordström 
Förtroendemannamatrikeln 
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 § 46  Dnr 2024:720 


Medborgarförslag – Gångvägen/skidspåren på södra sidan 
Talvatis 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Håkan Sundqvist och Magnus 
Holmbom. 
 
Förslagsställarna anser att sträckan mellan skidstadion och Hotell 
Jokkmokks bastu skulle behövas breddas och beläggas med t.ex. grus 
 
Det finns många anledningar till det. 
-På sommarhalvåret skulle det vara lättare för människor med rullatorer 
eller att färdas på sträckan. 
-På vintern skulle det gå att göra pistning bredare så att inte gångare går 
lika mycket i skidspåren, det kan alltså vara dubbelspår. Skejt och 
promenadspår. 
-Det skulle falla mer snö i spåret i stället för i träden. 
-Vid storm eller blida undviker man en stor del av all barr som blåser ned. 
 
Vi tycker att det ska breddas minst ca 5 meter på södra sidan spåret och att 
man på den andra sidan kapar grenar som står ut långt och piskar mot 
elledningen vid oväder eller lägger sig mot ledningen när trädes är fulla 
med snö i spåret på den andra sidan. Står man idag och tittar efter den 
sträckan idag är det nästan så att grenarna går ihop från bägge sidorna. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Magnus Holmbom och Håkan Sundqvist inkommen 
2024-05-30. 
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§ 46- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 47  Dnr 2024:540 


Medborgarförslag- Jokkmokkståget 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
För länge sedan fanns det ett litet tåg som gick mellan Notudden och 
Jokkmokk. Vi saknar det. 
 
Vi tycker att Jokkmokkståget ska tillbaka på gatorna. Vi tycker att 
turistbyrån kan sköta tåget och att det kan gå mellan t.ex. Notudden, Ájtte, 
Åsgård, Turistbyrån, centrum och Skabram Stugby tre gånger om dagen. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun köper in ett eltåg 
-Jokkmokks kommun bemannar tåget 
-Jokkmokks kommun tar betalt för tåget  


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-25. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 48  Dnr 2024:539 


  Medborgarförslag- Fixa till Notuddens camping 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Vi älskar Notudden, men tycker det borde vara ännu bättre. Det är bra att 
badet är gratis för det drar folk, men man kan ta betalt för mycket annat. 
 
Vi tycker att det borde finnas en bastuflotte att hyra på sommaren och att 
det borde vara ett isbad på vintern. Vi tycker att lekplatsen verkligen måste 
ses över för den är för dålig. Vi vill få tillbaka flotten som man kunde 
förflytta med hjälp av ett rep. Vi tycker att det ska finnas ett bollhav för de 
mindre barnen och en hoppkudde. 
 
Vi tycker också att det ska finnas solsängar och parasoll att hyra. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun bekostar en bastuflotte och hyr ut den 
-Jokkmokks kommun renoverar lekplatsen innan den förfaller helt 
-Jokkmokks kommun köper in och börjar hyra ut solsängar och parasoll. 
-Jokkmokks kommun fixar ett bollhav 


  -Jokkmokks kommun köper in en hoppkudden 
 


Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-25. 
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 § 48- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 49  Dnr 2024:538 


  Medborgarförslag- Översyn Jokkmokks allmänna ytor 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Vi tycker att det ser illa ut med alla släpvagnar, djurtransporter och övrigt 
som står på kommunens mark och inte på den enskildes egna fastighet. Vi 
anser att de antingen ska bort eller så ska kommunen ta ut hyra för detta. 
 
Vi vill att man åtgärdar sneda lyktstolpar, trasiga lampor, trasiga sittplatser, 
gammal skyltning till företag med mera. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun åker runt och inventerar allt som behöver åtgärdas 
och gör en plan för att åtgärda detta. 
-Jokkmokks kommun åker runt och inventerar allt som står på kommunens 
mark som inte ska stå där och ser till att detta avlägsnas. 
 
Alternativt att: 
 
Jokkmokks kommun tar ut hyra för saker som står på kommunens mark. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-25. 
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 § 49- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 50  Dnr 2024:527 


  Medborgarförslag- Jokkmokks-Jokkes museum 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Det är tragiskt att Jokkes museum inte har öppet på sommaren längre. Vi 
tror inte alla förstår hur stor han faktiskt var och vad han betydde för 
många. Han fick en guldskiva, han var med i filmer, han låg på 
svensktoppen och han turnerade i USA. Han uppträdde på sjukhus och 
äldreboenden. Vi anser att museet i Porsi behöver ses över och rustas upp 
och hållas öppet på sommaren. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun ser över och rustar upp Jokkmokk-Jokkes museum 
-Jokkmokks kommun håller museet öppet under sommarmånaderna 
-Jokkmokks kommun bedriver café i museet under sommarmånaderna 
-Jokkmokks kommun marknadsför museet. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-24. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 51  Dnr 2024:525 


  Medborgarförslag- Jokkmokks höstmarknad 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Höstmarknaden har varit en bra inkomstkälla för JSK i alla år, men den blir 
bara sämre och sämre för varje år och besökarna blir färre och färre.- Det 
verkar också svårt att konkurrera med t.ex. Bodens skördemarknad som 
infaller samtidigt. 
 
Den här helgen är tidsmässigt perfekt inför kommande älgjakt. 
 
Tänk om man kunde förnya allt, behålla marknadsdelen med inträde (JSK) 
men försöka få hit mer knallare som har saker till jakt, fiske och vildmark. 
Kanske en fyrhjulingsutställning. Vildmarksmat. Föreläsningar om fiske. 
Vapenmässa. Skyttetävlingar. Knivutställning. Fisketävling för barn. 
Barntävling med inspiration från tv-programmet Wildkidz/norrlänskt 
skogstema. Matlagningstävling. Flugbindarkurs osv. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun förnyar höstmarknaden  
-Jokkmokks kommun får REKO-ringen att sälja på marknaden 
-Jokkmokks kommun involverar Skytteklubben 
-Jokkmokks kommun bjuder in norrbottniska företagare inom jakt, fiske 
och mat 
-Jokkmokks kommun marknadsför marknad/vildmarksmässan. 
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§ 51- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-24. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 


 







                                                                                                                            Sida 21 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 52  Dnr 2024:523 


Medborgarförslag- Rullstolsanpassa vid Talvatis 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
I Sierri finns breda och fina spångar som är rullstolsanpassade, vi anser at 
det borde finnas även vid Talvatis. 
 
Vi anser att stranden och bryggorna vid Talvatis ska kunna nyttjas av 
rullstolsbundna. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun bygger rullstolsanpassade gångar till strandkanten 
-Jokkmokks kommun bygger rullstolsanpassade gångar till bryggorna 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-04-24. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 
 


Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 


 







                                                                                                                            Sida 22 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 53  Dnr 2024:743 


Medborgarförslag- Stigen till spegeldammen 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Det är en jättetråkig början på den här i övrigt vackra stigen. Det är inte så 
fin vandring från typ ÅVC till den där själva skogen/stigen börjar, om man 
vill gå hela vägen. 
 
Vi tycker att man borde göra något roligt och annorlunda över det tråkiga 
stället. Inte förändra hela den tråkiga ytan, men man kunde t.ex. odla en 
grön äng som bara är 2 meter bred rakt genom det fula området och på 
den bygga en spång och ha någon typ av trädallé. 
 
Man kunde också längs med denna gröna ängstig ha några enklare 
informationstavlor som berättar om t.ex. spegeldammen eller något annat. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun bekostar och ger ÅVC i uppdrag att odla en ”grön 
äng” 
-Jokkmokks kommun bekostar och ger ÅVC i uppdrag att bygga en spång 
-Jokkmokks kommun bekostar och ger ÅVC i uppdrag att odla en trädallé. 
-Jokkmokks kommun sätter upp några informationstavlor  


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-06-10. 
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 § 53- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 54  Dnr 2024:748 


Medborgarförslag- Kvarnbäckleden 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
En del av skyltarna som finns längsmed Kvarnbäcksleden är gamla och 
slitna och vi tycker att dom behöver fräschas upp. Kanske uppdateras med 
ny information. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun inventerar skyltarna längs med Kvarnbäcksleden 
-Jokkmokks kommun fixar/uppdaterar skyltarna längs med Kvarnbäckleden 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-06-10. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 55  Dnr 2024:747 


Medborgarförslag- Volleybollplanen nedanför Hotell Jokkmokk 
 


  Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda Nordqvist 
m.fl. 
 
Volleybollplanen nedanför Hotell Jokkmokk börjar vara sliten och oanvänd. 
Vi tror att den börjar användas om man fräschar upp den och sätter dit en 
snygg skylt och lite sittplatser. 
 
Volleybollar borde kunna hyras ut genom att man swischar en slant och på 
så sätt kommer åt och får en boll i ett förråd. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun sätter upp ett volleybollnät 
-Jokkmokks kommun hyr ut volleybollar 
-Jokkmokks kommun köper in 2 bänkar och ställer ut för åskådare 
-Jokkmokks kommun sätter upp en snygg skylt 
-Jokkmokks kommun sätter upp en skylt med regler 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. inkommen 
2024-06-10. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
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§ 55- fortsättning 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
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 § 56 Dnr 2024:733 


Interpellation- Föreningsstöd i Jokkmokks kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
 att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
 
Undertecknad önskar att kommunfullmäktige vid första fullmäktige efter 
sommaruppehållet redovisar en fullständig redovisning av samtliga 
föreningsstöd som utbetalas av Jokkmokks kommun. Redovisningen ska 
omfatta från vilken avdelning stödet kommer ifrån och till vilken 
verksamhet som stödet utbetalas och på vilka grunder. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Ledamoten Thor E Andreassen från Sverigedemokraterna begär en 
fullständig redovisning av alla de föreningsstöd som betalas ut av 
Jokkmokks kommun. De föreningsstöd som ges grundas på de regelverk 
som respektive styrelse/nämnd själva hanterar. 
  
Alla partier som finns i fullmäktige är genom sina samarbetskoalitioner 
representerade i alla styrelser och nämnder. Där finns också möjligheter att 
få redovisat vilka föreningsstöd som respektive förening/verksamhet 
erhåller och vilket regelverk som gäller. 
  
Om ledamoten Thor E Andreassen från Sverigedemokraterna har 
synpunkter på att föreningsstöd utbetalas felaktigt och på grunder som 
strider mot regelverket så måste ledamoten själv redovisa om han har 
upptäckt sådana brister och anmäla detta till respektive nämnd eller om 
ledamoten anser att oegentligheter förekommer så bör han polisanmäla 
detta. 
  
Med detta så förslår jag att interpellationen anses vara besvarad. 
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§ 56- fortsättning 
 
Ärendets beredning 


 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-06-16. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2024-06-03. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. 


Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen.  
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 § 57 Dnr 2024:616 
    
Tertialrapport 1 för 2024 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till socialnämnden att i samråd med kommunstyrelsen arbeta 
med att minska kostnaderna för inhyrd personal, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 


 ____________ 
 
 Ärendet 


  
Jokkmokks kommun upprättar två delårsrapporter under året. Årets första 
delårsrapport avser tidsperioden 1 januari till 30 april. Då rapporten 
behandlar fyra månader har även delårsrapporten benämningen 
tertialbokslut (T). 
 
Innehållet i den första delårsrapportens förvaltningsberättelse är mindre 
omfattande än delårsrapport två och årsredovisningen. Delårsrapporten 
behandlar inte kommunkoncernen. I övrigt tillämpas 
samma redovisningsprinciper som vid års- och delårsbokslut som följer 
gällande lag (LKBR) och 
normering (RKR). 
 
För perioden januari till och med april uppgår resultatet till – 6 230 tkr, 
vilket är ett lägre resultat än samma period föregående år (5 654). 
Kostnadsökningen uppgår till 16 197 tkr under perioden med ett 
intäktstapp om – 1 376 kr. 
 
Jokkmokks kommun uppvisar ett prognostiserat underskott om -313 tkr för 
2024 års verksamhet som utgör – 0,1 procent av skatter och bidrag. Det 
prognostiserade resultatet är en förbättring gentemot 
än 2023 års bokslutsresultat om – 8 811 tkr. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 51. 
Tertialrapport 1 för 2024. 
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§ 57- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Kommunchef Lars Eriksson 
Ekonomichef Axel Landström 
Socialchef Björn Wäst 
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 § 58 Dnr 2024:325 
  


Skattesats för 2025  


Kommunfullmäktige beslutar  
 
att fastställa skattesatsen för 2025 till 22,95 kr per skattekrona. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2025 innan november 
månads utgång. För 2024 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 52. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 59 Dnr 2024:325  
       


Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att återremittera ärendet på grund av behov av en fördjupad genomlysning 
av budgetarbetet för en budget i balans. 
__________ 


 
Reservationer 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 


 
Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2025 och en budgetprognos för åren 2026 och 2028. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet 
bryts under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den 
senaste femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter 
och bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen för 
att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: - Förskola - Fritidshem - 
Grundskola - Gymnasieskola - Individ och familjeomsorg – Äldreomsorg. 
Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. avvikelser för 
sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 
 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv trend. 
Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden är 
slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 


 
Ett förslag till budgetramar har arbetats fram. 
 
Budgetramar för 2025: 
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§ 59- fortsättning 
 
Kommunstyrelsen: 110 156   
                                                  
Barn- och utbildningsnämnden:   91 637                                          
Socialnämnden: 150 937                                                         
Samhällsbyggarnämnden:   15 705                                           
Kultur- och fritidsnämnden:   15 631                                       
Avskrivningar:   21 121 
Avskrivningar i nettoramar:  -21 121 
Verksamhetens Nettokostnader: 384 066                                 
            
Årets budgeterade resultat :    -4 026 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 53. 
Budget för 2025 och strategisk plan för 2025-2027. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Henrik Blind (MP) yrkar, med instämmande av Roland Boman (FJK) och 
Viktor Segerström (V), på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Jan Sjöberg (S) yrkar, men instämmande av Birgit Meier Thunborg (M), på 
återremiss av ärendet på grund av behov av en fördjupad genomlysning av 
budgetarbetet för en budget i balans. 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) yrkar på återremiss av ärendet för att erhålla 
ett bättre beslutsunderlag inför kommande budget 2025. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet. 
Varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska avgöra 
ärendet idag röstar ja och den som vill att kommunfullmäktige ska 
återremittera ärendet röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 22 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
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§ 59- fortsättning 
 
12 röster för ja och 10 röster för nej. 
 
Ordförande prövar sedan Sjöbergs (S) och Andreassens (SD) återremiss 
yrkanden mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutat att 
återremittera ärendet i enlighet med Sjöbergs (S) återremissyrkande. 
 
Ajourneringar 
 
Mötet ajourneras kl. 16.00-16.10 under ärendets behandling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
Kopia till 
Budgetberedningen 
Kommunchef Lars Eriksson 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 60 Dnr 2024:332 
 


Investeringsbudgeten för 2025 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att gatukontoret, IT-funktionen och Jokkmokks Värmeverk AB samordnar 
grävningar i vägar och gator så mycket som möjligt, 
 
att i övrigt anta förslaget till investeringsbudget. 


 ____________ 
  


Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 
 
Verksamheterna har fått inkomma med sina investeringsförslag för 2025 
(tkr). 
 
Kommunstyrelsen 
 
Verksamhetsfastigheter:  19 000  
 
Affärsfastigheter:    2 900       
 
Gator och vägar:    1 500       
 
Återvinningscentralen:    3 900    
 
Ledningar:   2 800 
 
VA:     22 500                 
       
Städpool och Matpol:       200       
 
IT- och e-funktionen:       450 


 
Barn- och utbildningsnämnden      460        
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§ 60- fortsättning 
 


Samhällsbyggarnämnden      650       
 
Kultur- och fritidsnämnden      200 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 54. 
Förslag till investeringsbudget. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) yrkar, med instämmande av Roland Boman (FJK), på 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) yrkar, med instämmande av Birgit Meier 
Thunborg (M), på återremiss av ärendet, av ärendet då 
investeringsbudgeten som presenterats har stora brister eftersom 
investeringsvolymen inte är på den nivån som kommer att täcka 
kostnaderna för bla skolan i Vuollerim och reningsverket i Kvikkjokk. 
Projektet skolan i Vuollerim saknar en fullständig finansiering på uppemot 
7 miljoner kr. Reningsverket Kvikkjokk där bör investeringen uppgraderas 
med ca 4 miljoner kr. Därför bör investeringsbudgeten utökas med totalt 
11 miljoner kr inför 2025. 
 
Röstning 


 
Ordförande prövar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras idag. 
 
Ordförande prövar därefter om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige besluta så. 
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Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Barn- och utbildningsnämnden 
Samhällsbyggarnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Ekonomichef Axel Landström 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
IT-chef Bertil Nordqvist 
Gatuchef Conny Öhman 
Kost- och städchef Marianne Yngvesson 
Ekonom Ingela Ström Eriksson 


  
 







                                                                                                                            Sida 38 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 61 Dnr 2019:491  
 
Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 


 att återremittera ärendet för att förhandla fram ett högre försäljningspris 
 __________ 
  


Reservationer 
 
FJK-ledamöterna anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
MP-ledamöterna och SV-ledamöterna reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet  
 
Samhälls- och infrastrukturfunktionen lät i samband med att frågan om 
försäljning blev aktuell under år 2019 låtit göra en besiktning och 
värdering/värdeutlåtande av fastigheten Jokkmokk 10:80, Hotel Jokkmokk. 
I och med en utdragen process och en pandemi så har affären av olika 
anledningar dragit ut på tiden. En reviderad värdering gjordes därav i slutet 
av år 2023.  
 
Hotel-fastigheten stod och står fortsatt inför ett renoveringsbehov, 
samtidigt som det krävs en anpassning för mer aktivitetsbasserad 
besöksnäring. Som hyresvärd är fastighetsägaren åtagen att hålla en status 
på lokalerna som möjliggör en förstklassigt Hotel. Det innebär i 
förlängningen att Jokkmokks kommun som fastighetsägare kommer att ha 
utmaningar att upprätthålla sitt åtagande utan att reinvesteringar  
genomförs. En reinvestering kan i ett senare skede delvis hanteras genom 
avtalsförhandling. Renoveringsbehovet beräknas vara på över 25 mkr i 
dagens värde, grundat på byggkompetens renoveringskalkyl från 2018. 
 
I föregående diskussioner har det framkommit tre alternativ för 
fastighetens framtid. Det tredje alternativet är ej ett troligt alternativ utan 
föregående omförhandling av hyresavtal och troligt genomförande av 
reinvesteringar för att först uppfylla gällande avtal.  


 
1. Nuvarande fastighetsägare investerar, utvecklar och förhandlar 


framtida hyresavtal i syfte att upprätthålla sitt åtagande som hyresvärd. 
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§ 61- fortsättning 
 


2. Fastigheten säljs till befintlig hyresgäst som i sin tur säkrar framtida 
satsningar. 
 


3. Att om nuvarande hyresgäst ej vill köpa fastigheten ställa ut den på 
öppna marknaden till försäljning. Nuvarande hyresgäst har 
besittningsrätt och följer med affären med avtalade rättigheter och 
skyldigheter.  


 
 Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår: 


 
- att sälja fastigheten Jokkmokk 10:80 till en summa av 12 400 000 kr, 
- att arrendera ut mark till Hotel Jokkmokk AB, söder om fastigheten 


Jokkmokk 10:80 ned mot sjön Talvatis (ca 6000 m2), med undantag för 
befintlig gångväg/elljusspår. 


- att sälja del av Kyrkostaden 1:1 (cirka 3400 m2) för 100 000 kr till Hotel 
Jokkmokk AB 


- att berörda arrendatorer erbjuds ersättningsmark inom Forsnäs 
industriområde, 


- att köparen står för kostnader för fastighetsreglering 
- att besluta att kommunen ställer sig positiv till att nya fastighetsägaren 


vill studera hur byggbar mark kan utökas. 
 
 Ärendets beredning 
  


Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 58. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-31. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) yrkar, med instämmande av Roland Boman (FJK) och 
Thor-Erling Andreassen (SD),  på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Birgit Meier Thunborg (M) yrkar med instämmande av Jan Sjöberg (S) på 
återremiss av ärendet för att förhandla fram ett högre försäljningspris. 
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  § 61- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet. 
Varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska avgöra 
ärendet idag röstar ja och den som vill att kommunfullmäktige ska 
återremittera ärendet röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 22 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
12 röster för ja, 9 röster för nej och en röst som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat återremittera ärendet i 
enlighet med Meier Thunborgs (M) yrkande. 
 
Ajourneringar 
 
Mötet ajourneras kl. 16.50-17.00 under ärendets behandling. 
 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Kommunchef Lars Eriksson 
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 § 62 Dnr 2024:640 
 


Förslag till köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att återremittera ärendet för att få en bättre genomgång av de ekonomiska 
resurserna och nyttan av ett köp. 


 


 
Ärendet 


 
Område på ca 74 ha föreslås att förvärvas av Svenska Kyrkan och överförs 
från fastigheten Jokkmokks prästbord 1:1 till Kvarnbo 1:1. Syftet med 
affären är att på lång sikt säkra det område som är viktigt ur perspektivet 
att främja tätortsnära aktiviteter och friluftsliv. I och med affären så säkrar 
kommunen möjligheten att utveckla de befintliga anläggningarna i området 
och att i framtiden ha möjlighet att tillföra nya satsningar och nya värden 
för tätortsnära aktiviteter och rekreation.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att förvärva föreslagen del av Jokkmokks Prästbord 1:1 av Svenska Kyrkan 
till ett belopp av 3 500 000 kr i syfte att säkra rekreationsområden. 


 
Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 62. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-19. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP),  på 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Eva Näslund (S) yrkar, med instämmande av Birgit Meier Thunborg (M), på 
återremiss av ärendet för att få en bättre genomgång av de ekonomiska 
resurserna och nyttan av ett köp. 
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  § 62- fortsättning 
 
  Röstning 


 
Ordförande prövar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet. 
Varvid röstning begärs. 


 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska avgöra 
ärendet idag röstar ja och den som vill att kommunfullmäktige ska 
återremittera ärendet röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 22 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
13 röster för ja och 9 röster för nej. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat återremittera ärendet i 
enlighet med Näslunds (S) yrkande. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 63 Dnr 2017:824 
 


Förslag till avbrytande av arbetet med detaljplan för Kåbdalis 
1:2 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avbryta detaljplanearbetet avseende detaljplan för Kåbdalis 1:2. 


 


 
Ärendet 


 
Hasseltornet AB ansökte 2017-08-11 om planbesked för att möjliggöra 
exploatering av den privatägda fastigheten Kåbdalis 1:2 för bostäder i form 
av parhus och villor. Kommunfullmäktige beslutade 2017-10-30 att inleda 
planläggning av Kåbdalis 1:2. Samhälls- och infrastrukturfunktionen föreslår 
Kommunfullmäktige att besluta om att avbryta detaljplanearbetet 
avseende Detaljplan för Kåbdalis 1:2 utifrån följande skäl: 
  


• Det kan inte säkerställas att ett genomförande av detaljplanen inte 
kan komma att påverka grundvattentäkten.   


• Den miljökonsekvensbeskrivning som är gjord saknar tydliga 
bedömningsgrunder  


• Det saknas underlag som visar på att detaljplanen går att 
genomföra utifrån detaljplanens syfte och de förutsättningar som 
finns inom planområdet  


• Konsekvensbedömningar i planbeskrivning och 
miljökonsekvensbeskrivning korrelerar inte med de bestämmelser 
som finns på plankartan. Därav saknas grund för de 
ställningstaganden som är gjorda.   


 
Planarkitekt Matilda Johansson föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att avbryta detaljplanearbetet avseende detaljplan för Kåbdalis 1:2. 


 
Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 61. 
Tjänsteskrivelse från planarkitekt Matilda Johansson daterad 2024-05-06. 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-10-30, § 65. 
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§ 63- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Matilda Johansson 
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 § 64 Dnr 2020:946 
 


Planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta planeringsstrategin. 


 


 
Ärendet 


 
Sedan 1 april 2020 ska varje kommun ta fram en planeringsstrategi senast 
24 månader efter ett ordinarie val. Syftet med planeringsstrategin är att 
bidra till en mer kontinuerlig översiktsplanering för att hålla 
översiktsplanen aktuell. Kommunen ska därför ta ställning till ändrade 
planeringsförutsättningar av betydelse för översiktsplanens aktualitet samt 
kommunens fortsatta arbete med översiktsplanering. I planeringsstrategin 
ska kommunen även bedöma översiktsplanens användbarhet och i vilken 
utsträckning den är vägledande i efterföljande planering och lovärenden.  
Jokkmokks kommuns översiktsplan består av två delar. Dels gällande 
kommunomfattande översiktsplan från 2011, dels ett tematiskt tillägg för 
landsbygdsutveckling i strandnära lägen (LIS) från 2021.  
 
Sammanfattningsvis bedöms gällande kommunomfattande översiktsplan i 
sin helhet fortsatt vara tillräckligt aktuell för att ge en god vägledning i 
plan- och lovärenden. Det finns däremot områden och ställningstaganden 
som behöver ses över och revideras. De gäller bland annat klimat, 
riksintressen, energi, rennäring och näringsliv samt markanvändning i vissa 
orter. Gällande tematiskt tillägg, LIS-planen, bedöms fortsatt vara aktuell.  
Även om översiktsplanen övergripande bedöms som aktuell och ge god 
ledning behöver delar arbetas om och förtydligas för att hållas aktuell 
utifrån nya planeringsunderlag, lagstiftning och markanvändningsbehov. 
Sedan 2021 pågår därför arbete med att ta fram ny kommunomfattande 
översiktsplan. Förslag till ny översiktsplan bedöms gå ut på samråd vintern 
24/25.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår att 
anta planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 64. 
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§ 64- fortsättning 
 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-28. 
Förslag till planeringsstrategi daterad 2024-05-08. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Matilda Johansson 
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 § 65 Dnr 2024:41 
 


Förslag om tillfällig avgiftsförändring för badet på 
Kaitumgården för pensionärsföreningar och föreningar som 
verkar inom området funktionshinder 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att den tillfälliga avgiften sätts till 100 kronor per timme, maximalt 3 
timmar per vecka och förening, för pensionärsföreningar och föreningar 
som verkar inom området funktionshinder. 


 


 
Ärendet 


 
Ordförande för kultur- och fritidsnämnden har i väntan på kultur- och 
fritidsnämndens beslut initierat ett ärende om att införa en tillfällig 
avgiftsändring för hyra av badanläggningen vid Kaitumgården för 
pensionärsföreningar/föreningar som verkar inom området funktionsrätt. 
Ordförande föreslår att den tillfälliga avgiften sätts till 100 kronor per 
timme i enlighet med tjänstepersonförslaget som presenterades för kultur- 
och fritidsnämnden den 20 mars. 
 
Inom kultur- och fritidsnämnden pågår en översyn av hyresavgifter för 
kommunalt ägda idrottsanläggningar. Nämnden fick ett 
tjänstepersonsförslag presenterat 2024-03-20 och beslutade att uppdra till 
förvaltningen att bearbeta förslaget för att ta upp frågan igen vid 
kommande nämndssammanträde. Efter ett nämndbeslut kan ett förslag 
presenteras för kommunfullmäktige, vilket innebär att beslut om 
förändrade avgifter kan fattas tidigast i om ungefär ett halvår.  
 
Frågan om hyresavgift för Kaitum har även aktualiserats genom ett 
medborgarförslag som inkom 2023-03-17 från Karin Höög, Margaretha 
Danielsson m.fl. Medborgarförslaget var att föreningar som hyr 
Kaitumbassängen inte ska betala mer i hyra än för Östra simhall. Kultur- 
och fritidsnämnden besvarade medborgarförslaget 2024-03-20, § 15, med 
information om pågående översyn, och att förslaget om lägre avgifter för 
pensionärsföreningar kommer att beaktas i denna.  
 
Föreningar betalar i dagsläget 200 kronor i timmen för att hyra badet på 
Kaitumgården. Privatpersoner och företag betalar 450 kronor i timmen.   
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§ 65- fortsättning 
 
Det förslag som presenterades för kultur- och fritidsnämnden 2024-03-20  
innefattade bland annat att pensionärsföreningar och föreningar som 
verkar inom området funktionsrätt istället för 200 kronor per timme får en 
avgift om 100 kronor per timme. 


    
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 69. 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 2024-05-
06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandlin 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind 
Författningssamlingen 
 







                                                                                                                            Sida 49 av 54  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-06-17 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 66 Dnr 2024:593 
 


Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen 
och motioner, samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Från och med 
2008 har kommunfullmäktige möjligheten att uppdra till en nämnd att 
besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, 
samt även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av 
en nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. Resultatet 
efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre motioner 
och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 
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§ 66- fortsättning 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 


 
Att lägga redovisningen till handlingarna. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 73. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-05-
07. 
Redovisning medborgarförslag och motioner under beredning. 
 


 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Ann Enberg (S) yrkar, med instämmande av Viktor Segerström (V) och 
Asbjörn Thunborg (M) på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samtliga remissinstanser 
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§ 67 Dnr 2023:125   


Redovisning partistöd 2023 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att godkänna inkomna redovisningar. 
 ____________ 
 


Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att redovisningar från FJK, MP, S, SV och V kommit 
in till dagens möte. Samtliga partier har därmed redovisat sitt partistöd för 
2023. 


 
Ärendets beredning 
 
Inkomna redovisningar från FJK, MP, S, SV och V. 
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§ 68  Dnr 2024:159  


Utbetalning av partistöd för 2024 
 


 Kommunfullmäktige beslutar  
 


att betala ut följande partistöd för 2024: 
 
S:   79 000 kr 
FJK:   56 000 kr 
MP:   56 000 kr  
SV:             33 000 kr 
V:               33 00 kr 


 ____________ 
 


 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2023 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2024-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2024. Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd 
utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-02-
08. 
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§ 68- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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  § 69 
 
  Anmälningsärenden 


 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 


  
  Inga inkomna anmälningar. 
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